XYLB-100

Automatic Shrinkable Label Inserting Machine

全自動立式自動套標籤機



機械特性

- 1. 外觀採不鏽鋼結構設計與壓克力安全防護門。
- 2. 人性化設計操作及設定由觸控面板操控。
- 3. 同步調整結構式設計,簡易操作。
- 4. 改機更換不同產品只需數分鐘時間即可完成。
- 5. 簡易式快速換料機構、節省時間及安全性。
- 6. 單驅動輪雙挾持將利於標籤傳送更加穩定。
- 7. 可搭配各式產品,增添選配式模組可節省客戶成本。

Features

- 1. Machine constructed by stainless steel. Comply with acrylic safety protection door.
- Operation settings are controlled by the touch panel in close to user-friendly.
- 3. Synchronous adjustment structure design makes easy operation.
- 4. Only few minutes change over time to fit different size of container.
- Simple & quick structure of label unwinds for time saving and inreasing the safety.
- 6. Single driving wheel and double clamping will facilitate label transfer more stable.
- 7. To meet various products, adding optional modules can save customer costs.

電源 Power source:
生產速度 Production rate:
抵罐直徑 Range of bottle diameter:
套標長度 Label insertion length:
標籤厚度 Range of label thickness:
腹料材質 Material:
總功率 Total Power:
主機機械尺寸 Machine dimensions (L x W x H):...

3P/ 220V~ 415V100 BPM (標籤長度100, label length 100 mm) Ø25 ~ Ø125 .35 mm ~ 180 mm 0.035 ~ 0.08 mm PVC, PET, OPS 2.5 KW 900 x 1000 x 1850 mm